
Agenderingverzoek aanpak stegen en gangen 

Fractie(s):
PvdA, CDA, SP, CU, PvdD, D66, VVD, S&S

Leden:
Rico Tjepkema, Etkin Armut, Hans de Waard, Laurent Dwarshuis, Bart Hekkema, Maria Martinez-
Doubiani, Ietje Jacobs-Setz, Mirte Goodijk

Onderwerp (max. 10 woorden)
Uitvoering aanpak stegen en gangen

Doel van de agendering
Meningsvorming

Aanleiding (max. 100 woorden)
In november 2022 is de motie kleine steegjesaanpak door de raad aangenomen. Deze werd breed 
gesteund en is ingediend door de PvdA, CU, CDA, SP, Student en Stad, PvdD, D66, PvhN en VVD. In 
juli heeft het college de raad geïnformeerd over een beoogde uitvoering om een kleine 
steegjesaanpak te ontwikkelen om bekladde en verwaarloosde steegjes op te knappen. 

In de brief geeft het college een uitgebreide analyse van de aan te pakken steegjes. Daarnaast is een 
mogelijk plan van aanpak gegeven. Het zet wat ons betreft echter niet genoeg zoden aan de dijk, 
omdat niet geïnvesteerd wordt in een directe aanpak van het probleem of structureel beheer. En dat 
terwijl dat wel nodig is voor goede aanpak van de steegjes. Uit het rapport van Tops en van der Torre
blijkt namelijk dat de aanpak van deze steegjes de veiligheid in onze binnenstad kan vergroten. Dit 
wordt ook bevestigd door de politie die in gesprekken aangeeft een aanpak toe te juichen om zo 
criminaliteit tegen te gaan, en door inwoners en ondernemers. Naast het verbeteren van de 
veiligheid zijn deze steegjes namelijk te mooi zijn om te laten verloederen en willen we ze opgeknapt 
teruggeven aan alle Groningers om van te genieten. Dat is het waard om te bespreken met de andere
fracties en het college, om zo tot een betere aanpak te komen. 

Bespreekpunten (alleen in geval van meningsvorming, max. 200 woorden)
- Hoe kijken de fracties en het college naar de beoogde uitvoering van de motie? Vinden zij dat

de aanpak op deze manier, zonder directe aanpak en structureel onderhoud, genoeg zoden 
aan de dijk zet? 

- Zijn de fracties en het college het erover eens dat het tegengaan van criminaliteit in de 
binnenstad een uitgebreidere aanpak verdient zoals eerder in de motie is verwoord?

- Zijn de fracties en het college het erover eens dat deze verloederde steegjes te veel potentie 
hebben om verloederd te laten en dat ze een opknapbeurt verdienen, zoals de Papengang 
die eerder al kreeg?

- Hoe kijken de fracties en het college naar benodigde de financiering van een uitgebreidere 
kleine steegjesaanpak, en het aantrekken van cofinanciering hiervoor vanuit organisaties als 
We the North zoals in de Oosterparkwijk het geval was? 

- Hoe kijken de fracties en het college naar een het realiseren van een uitgebreidere aanpak 
door samen op te trekken met ondernemers en de GCC zoals de Papengang is opgeknapt, en 
met Groningse kunstenaars en studenten van Minerva?



Voorgestelde wijze van bespreking / invulling van de bijeenkomst (max. 50 woorden)
Openbare meningsvormende sessie met mogelijkheid tot inspreken.

Benodigde tijd (naar verwachting)
60 minuten

Gewenst / voorzien vervolg
Een gedragen en verdergaande uitvoering van de motie kleine steegjesaanpak die meer zoden aan de
dijk zet en in lijn is met de insteek van die motie. 

Uiterste datum van agendering
15-12-2023

Vanwege (...)
Informatie van het college over de beoogde uitvoering van de motie kleine steegjes aanpak. 


